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Abstract (en)
[origin: EA008954B1] The proposed invention relates to the electro technical industry, in particular, to improve a design of gas discharge reflecting
lamps for use in general and special-purpose illumination. The invention is aimed at reduction the cost price of gas discharge reflecting lamps, and
increasing its quality due to the use traditionally round-symmetrical bulbs and obtaining uniform thickness of a glass, keeping high luminous flux of a
lamp. The technical result is achieved by using the gas discharge reflecting lamp containing the arc-tube, mounted on wires in a bulb, not less than
half of which internal surface is covered with reflecting layer so that the plane extending through its longitudinal edges, is parallel to a longitudinal
axis of arc-tube, being at a distancefrom the bulb symmetry axis constituting 0.04-0.11 the maximal internal diameter of bulbwherein cross-section
edges of a reflecting layer are located in places of transition of throat and dome of a bulb into elliptical part; the arc-tube is placed so, that in the
cross-section section extending through the center of the bulb ellipsoid, the relation of distance from an axis of arc-tube up to the nearest surface of a
reflecting layerto distance from an axis of arc-tube up to edge of the reflecting layerlocated on longitudinal section, lays within the limits of 0.56-0.68,
and at least, one wire is placed between the arc-tube and the reflecting layer in a longitudinal plane of symmetry. The achieved result provides to
reduce the cost price of a lamp, to keep high luminous efficiency, allowing to realize profit at a rate of 1 million 200 thousand rubles at the price of
lamps 210 rubles / 1 piece and annual manufacture - 200 thousand pcs.

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf eine Gasentladungs-Spiegellampe mit einem Brenner, der an den Stromanschlüssen eines als Ellipsoid
ausgebildeten Ballons angeschlossen ist, wobei der Ballon mit einer Spiegelschicht so bedeckt ist, dass die über die Längskanten der
Spiegelschicht verlaufende Ebene mit der Längsachse des Brenners gleichläuft. Die Herstellkosten der Lampe lassen sich dadurch reduzieren und
die Qualität der Lampe dadurch verbessern, dass die Querkanten der Spiegelschicht in dem Bereich liegen, der durch den Hals und die Kuppel des
Ballons begrenzt ist und in den Querschnitten der Übergangszonen liegen, wo der Hals und die Kuppel der Ballons zum Ellipsoidteil wechseln, dass
die über die Längskanten der Spiegelschicht verlaufende Ebene einen Abstand zur Ballonachse aufweist und im Bereich zwischen 0,04 D bis 0,11
D des maximalen Innendurchmessers des Ballons liegt, dass der Brenner so angeordnet ist, dass im Querschnitt über das Ellipsoid-Zentrums des
Ballons das Verhältnis des Abstands zwischen der Brennerachse und der nächstliegenden Oberfläche der Spiegelschicht zum Abstand zwischen
der Brennerachse und der Kante der Spiegelschicht, die im Längsschnitt liegt, ca. 0,56 bis 0,68 beträgt und dass mindestens ein Stromanschluss
zwischen dem Brenner und der Spiegelschicht in der längsgerichteten Symmetrieebene angeordnet ist.
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